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Przewodniczący
Rady Miejskiej
w Lubawce

lnformacja dotycząca pytań skierowanych do Burmistrza Miasta Lubawka przez radnYch

podczas lll Sesji Rady Miejskiej w Lubawce w dniu 30 kwietnia 2020 roku:

t,. Radny Mariusz Głód : ,, 07 maja ma być zgoda na otwarcie przedszkoli/ czy w naszej

Gminie mamy już opracowany jakiś system, które dzieci będą mogły, czy wszystkie dzieci

będą mogły przychodzić, jak to będzie wyglądało ? "

W odpowiedzi na pismo z dnia 4 maja 2O2O roku nr OEL.1.0003,008.2020,01

zawierającego zapytanie pana Radnego Miasta Lubawka Mariusza Głoda o wyjaŚnienie

sytuacji jaka jest obecnie w naszej gminie, w obliczu podjętej przez Rząd RP w dniu

29 kwietnia 2020 roku decyzji o możliwości uruchomienia działalnoŚci przedszkoli od dnia

6 maja 2ożo roku, informuję że Gmina Lubawka jako organ prowadzący placówki oŚwiatowe,

już w dniu 29 kwietnia 2020 roku zwróciła się do Państwowego Powiatowego lnspektora

Sanitarnego w Kamiennej Górze z prośbą o podanie szczegółowych wytycznych i warunków,

jakie Gmina Lubawka musi wypełnić podejmując decyzję o uruchomieniu przedszkoli.

Jednocześnie dyrekcja placówek oświatowych zwróciła się do rodziców wychowanków

przedszkoli o podanie informacji, czy jeżeli przedszkola będą otwarte, rodzice zdecYdują się

oddać dziecko pod opiekę, proponując aby rodzice dbbrze przemyŚleli i ocenili wszYstkie

aspekty tej decyzji. W związku z ograniczeniami lokalowymi przy nowych warunkach ,,reŻimu

bezpieczeństwa" (4 m'na osobę) zaproponowano, aby pierwszeństwo w procesie powrotu

do przedszkola miały dzieci rodziców, którzy oboje obecnie pracują oraz dzieci pracowników

sysiemu ochrony zdrowia, służb mundurowych i pracowników przedsiębiorstw realizującYch

zadania związane z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COV|D-19.

W dniu 30 kwietnia żożo roku w odpowiedzi od Państwowego Powiatowego lnspektora

Sanitarnego w Kamiennej Górze otrzr7maliśmy ogólne informacje o Warunkach otwierania

przedszkoli, które dostępne są również na stronach internetowych Ministerstwa Edukacji

Narodowej oraz Kuratorium Oświaty, strony te monitorujerny na bieżąco.
ponownie, w dniu 30 kwietnia 2OżO roku zwróciliŚmy się do PPIS w Kamiennej GÓrze

z konkretnymi pytaniami przygotowując się do opracowania procedury funkcjonowania

placówki przedszkolnej w sytuacji epidemii koronawirusa,

W odpowiedzi pplS w Kamiennej Górze przedstawił ogólne wytyczne Głównego lnspektora

Sanitarnego, na podstawie których opracowano procedury postępowania w okresie
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epidemii, w określonych strefach w placówki, czyli zachowanie rodzica, dziecka, nauczyciela/

pizygotowywanie posiłków oraz postępowanie .w przypadku podejrzenia wystąpienia

zakaienia, procedury i Regulamin funkcjonowania placówki w okresie pandemii w dniu

6 maja 2020 roku zostały wysłane do konsultacji i akceptacji Państwowe8o Powiatowego

lnspektora Sanitarnego w Kamiennej Górze.

od początku pojawienia się informacji o możliwości uruchomienia przedszkoli, liczba

chętnych dzieci do powrotu do przedszkola w Lubawce wahała się od 6 do 4, do Przedszkola

w Ćhełmstu śląskim i oddziału przedszkolnego w Miszkowicach rodzice nie zgłaszali chęci

oddania swoich dzieci pod opiekę.

W dniu 11 maja 2020 roku, po wielu konsultacjach i rozwaŻaniach, mając na celu pomoc

rodzicom w opiece nad dziećmi w wieku przedszkolnym w powrocie do pracy; Podjęto

decyzję o ut uchomieniu Przedszkola przy ulicy Szymrychowskiej w Lubawce,

Wojewoda Dolnośląski poprzez Starostwo Powiatowe w Kamiennej GÓrze wsPomógł

otwierane placówki przedszkolne zaopatrując je w płyn dla dezynfekcji rąk i Powierzchni

w ilości 40 litów na placówk ę, przydział dla otwieranego Przedszkola w Lubawce odebraliŚmY

w dniu 1J. maja 2020 roku.

W dniu Iż maja 2O2o roku uruchomione zostało Przedszkole Publiczne PrzY

ul. Szymrychowskiej 7 w Lubawce, w tym dniu zgłosiło się czworo dzieci do placówki.

Funkcjonowanie placówki opiekującej się dziećmi w wieku od 3 do 6 lat w okresie

epidemii covlD-19, w sytuacji gdzie występuje niewiadoma jak dalej będzie rozwijała się

epide.mia będzie bardzo trudne, doło.żymy wszelkich starań, aby zapewniĆ dzieciom,

nauczycielom oraz personelowi tzw,,,bezpieczny reżim",

2. Radny Andrzej ptaszkowski: ,,w UniemyŚlu ma byĆ przez Starostwo robiona droga

powiatowa na odcinku 1200 m ale 1-00 metrów tej drogito teren gminy. Starostwo nie moŻe

wykonać tego odcinka bo nie jest ich, zwracano się do Gminy do Pani Burmistrz o jakieŚ

dofinansowanie a pani Burmistrz wystąpiła do Powiatu o zamianę. ChciałbYm wiedzieĆ jakie

jest stanowisko ijak przedstawia się sytuacja na tym odcinku 100 m ? ".

Dnia 13.05.2o2o r. zostało zorganizowane spotkanie W sprawie remontu drogi

w Uniemyślu w spotkaniu brał udział członek 7arządu Powiatu Kamiennogórskiego

pan Adam Krok. Z wizji lokalnej wynika, że droga na odcinku wyznaczonym przez Powiat

w części przebiega przez teren gminny |załączona mapka oraz zdjęcie). MoŻliwe są trzY

warianty rozwiązania. Dofinansowanie Starostwa Powiatowego w kwocie około 80 tYs. zł,,

wykonanie fragmentu drogi, będącej własnością gminy, we własnym zakresie, lub zawarcie

porozumienia ze Starostwem w sprawie przekazania drogi Powiatowi i Przejęcie wto miejsce

innej. Decyzja o wybranym wariancie zostanie podjęta przez Burmistrza w porozumieniu

z Radą Miejską w najbliższym, możliwym terminie,

3. Radna lzabela Stawarz - Lubiak: ,,pytanie od przedsiębiorców lokalnych z branŻY

remontowo - budowlanych, gdzie mogą wywozić odpady typu gruz, papy. Doszły mnie

informacje od przedsiębiorców, że PSZOK nawet jeszcze przed tą sytuacją z COV|D - 19

odmawiał przyjmowania tego typu odpadów. Proszę o pomoc i wskazanie miejsc gdzie

mogliby wywozić tego typu materiały ?",

lnformuję, że punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Lubawce (PSZOK)jest

miejscem do którego określone w Regulaminie utrzymania porządku i czystoŚci - gruPY

odpadów mogą dostarczać mieszkańcy objęci systemem gminnym. Do PSZOKU nie mogą bYĆ
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przyjmowane odpady wytwarzan e przez przedsiębiorców w ramach prowadzonej
działalnoŚci gospodarczej np. remontowo- budowlanej, Podmioty takie zapewniają sobie
realizację usługi odbioru i zagospodarowania wytworzonych odpadów na podstawie
zawartych umÓw lub zleceń z uprawnionym podmiotem. Z informacji uzyskanych zZakladu
Unieszkodliwiania Odpadów w Lubawce wynika, że jako instalacja dedykowana do
przetwarzania odpadów komunalnych nie posiadają uprawnień do przyjmowania
i zagospodarowania odpadów niebezpiecznych tj. papa, pokrycia eternitowe itp.
Z uzyskanych informacji wynika, że najbliżej Lubawki działa m.in. firma sKlp_MAX
w Boguszowie-Gorcach. Zainteresowani przedsiębiorcy mogą takie informacje odnaleźć na
stronach i ntern etowych.

4. Radna lzabela Stawarz - Lubiak : ,,most na ul. Browarnej, miał być remontowany na
wiosnę mamy maj. Chciałabym zapytać w imieniu mieszkańców jakie są plany remontowe
tego mostu ? ".

W odpowiedzi na pytanie informuję, że w dokumentach Urzędu nie ma protokołu
okreŚlającego stan techniczny danego mostu. Na przestrzeni miesiąca maj-czerwiec zostanie
zrobiona kontrola oraz zostaną oszacowane koszty remontu.

5. Radny Mariusz Głód: ,,w nawiązaniu do pytania Pani Przewodniczącej w związku
z faktem, że PSZOK jest zamknięty, jest okres wiosenny, duzo mieszkańców jest w domach,
mają ogrody, generują się odpady zielone i kiedy byłby ten PSZOK udostępniony i czy nie
można by było wywozić tak jak przed wprowadzeniem zakazu ? ".

lnformuję, że od dnia 5 maja 2OżO roku, po przerwie wynikającej z obostrzeń
spowodowanych wystąpieniem pandemii COV!D-19, ponownie uruchomiono przyjmowanie
odpadów komunalnych od mieszkańców na terenie Punkt Selektywnej Zbiórki odpadów
Komunalnych w Lubawce (PSZOK). Ogłoszenia takie umieszczone zostały na stronie
internetowej Gminy Lubawka oraz na słupach ogłoszeniowych,

6. Radny Andrzej Ptaszkowski: ,,w lutym wycofaliśmy działkę w Chełmsku Śląskim
z użytkowania rolniczego przez rolnika tzw Marakamę i chodzi mi o sytuację prawną bo
wiem, że tam grupa ludzi zorganizowała się bo dzierżawca nie przywrócił ją do użytkowania
tak jak było przed tym jak ją zaorał i chciałbym się dowiedzieć jak na dzień dzisiejszy wygląda
sytuacja bo kilku mieszkańców zorganizowało się, zasiali trawę i czy jest możliwość żeby oni
to otrzymali w dzierżawę lub ewentualnie ponosili za to odpłatność, jaka jest sytuacja prawna
tej działki na dzień dzisiejszy ? "

lnformuję, że przedstawiciele stowarzyszenia Młodzieżowy Klub Sportowy w Chełmsku
Śląskim w miesiącu kwietniu wystąpili z wnioskiem o przekazanie w użyczenie nieruchomości
oznaczonej numerem geodezyjnym 167 położonej w obrębie ewidencyjnym Chełmsko
Śląskie. W wyniku rozmów przeprowadzonych z przedstawicielami zarządu stowarzyszenia
ustalono wstępne zasady przekazania i użytkowania nieruchomości. W miesiącu maju
procedowany będzie projekt uchwały rady wyrażającej zgodę na przekazanie nieruchomości.

7. Radny Rafał Czura :,,pytanie odnośnie funduszu dróg samorządowych, byłtaki fundusz
w ostatnim czasie i Gmina Lubawka nie otrzymała środków na drogę Przyjaciół Zołnierza do
stadionu ale czyw najbliższym czasie są jakieś perspektywy na otrzymanie kolejnych środków
żeby tą drogę doprowadzić do używalności ?"



Na dzień dzisiejszy Urząd Miasta Lubawka nie posiada informacji na temat możliwoŚci
zdobycia środków zewnętrznych na realizację tego zadania. Jednocześnie informujemy, że

będą podejmowane starania o uzyskanie dofinansowania tej inwestycji ze środków
zewnętrznych jak tylko pojawią się takie mozliwości.

8. Radny Mariusz Zbrzyzny:,,Panie Burmistrzu było obiecywane na jesieni przycięcie lip

w rynku w Chełmsku Śląskim, została wycięta tylko jedna lipa, którą zgłaszałem

ite lipy dalej są nie przycięte i czy jest możliwość poprawienia rynny przy filarach chodzitylko
o same końcówki. Wczoraj troszkę popadało, wszystkie filary w wodzie stały".

Odpowiadając na pytanie Radnego Mariusza Zbrzyznego, Zakład Gospodarki Miejskiej
w Lubawce informuje, że w wyniku przeglądu drzewostanu, znajdującego się na placu przy

ul. Rynek w Chełmsku Śląskim - działka nr 100, obręb Chełmsko Śląskie, stwierdzono
uszkodzenie wyłącznie 1 drzewa - lipa, która po załatwieniu niezbędnych formalności została
usunięta. W bieżącym roku ponownie zostanie wykonany przegląd pozostałych drzew
rosnących wzdłuż skarpy, na podstawie którego podjęte zostaną odpowiednie decyzje
odnośnie dalszych działań, mających na celu zapewnienie bezpieczeństwa ludzi i mienia.
Jednocześnie informujemy też, że każda ingerencja w drzewostan rosnący na terenie rynku
w Chełmsku Śląskim wymaga uzgodnienia z konserwatorem zabytków,

Jeśli chodzi o drugą część pytania, stan rynien, odprowadzających deszczówkę
z budynków, usytuowanych przy ul. Rynek 4-13 oceniamy jako dobry.

9. Radna Elżbieta Chrapek: ,,w imieniu mieszkańców Podgórza i ul. Sudeckiej kiedyś na

krzyżówce gdzie jest ul. Szeroka i Mickiewicza stał słup ogłoszeniowy, czy byłaby taka
możliwość żeby z powrotem postawić ten słup w tym miejscu i jak to prawnie wygląda, jest

taka sugestia mieszkańców.

Odpowiadając na pytanie Radnej Elżbiety Chrapek informujemy, że lokalizacja stupa

ogłoszeniowego na działce nr 354/t, obręb Lubawka leży w pasie drogowym drogi krajowej
nr 5, której zarządcą jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad w związku
z powyższym nie jest w kompetencji Gminy postawienie słupa w sugerowanym miejscu.
Burmistrz podziela potrzebę zamontowania słupa ogłoszeniowego w tamtym rejonie,
zapraszamy do wzięcia udziału w wizji lokalnej w tamtym terenie z pracownikiem
merytorycznym Urzędu Miasta w celu wybrania odpowiedniej lokalizacji.

lnformacji udzielono na podstawie odpowiedzi pracowników
poszczególnych referatów:
oEL i Usc, RoŚ i MRW, lGK i P oraz ZGM w Lubawce.

Sprawę Rrowadzi: o /Q
Elżbieta Wołowiec fi'|
Pomoc administracyjna
te|.576.3ż2-887
e-mail : wolowiec,elzbieta@lubawka,eu

BI_TR,MISTR.Z



Aa. 2

§.79 o n 0/^Jle.l'rL

q
Y

ęa:et5\|rJ

§
}
A-

o
ść
<l-
g\



{Ąd.2
§,9O OA 1dl rł ąr'ę t,

' :"!

i: l] ]]'| ]:§ *1ijś§ś|§lł']]l!]ll

.,".:'l'ĘYJ-^ ,

iłixi

::|,

DLl

ffiŁ1
li!ł

.,l

W
***fu.Ń

l.ff.o!..Tł.ffikffi&L,


